

TABLE OF CONTENTS

目 录

呼吸机的日常保养及常见故障维修研究

Research on Daily Maintenance and Common Fault Repair of Ventilators

莫为波 349

靶向有氧糖酵解途径治疗卵巢癌的研究进展

Research Progress in Targeted Aerobic Glycolysis Pathway for the Treatment of Ovarian Cancer

杨思齐, 杨荣舜, 张燕 354

3D 打印乳腺癌模型及白藜芦醇与华蟾素药敏试验

3D Bioprinted Breast Cancer Model and Its Application in Drug Sensitivity Test of Resveratrol and Cinobufagin

王晗, 朱莲, 唐靓, 杨亚冬, 赵思雨, 张文元 359

编码疾病相关的固有无序蛋白同义密码子使用偏好性的研究

Synonymous Codon Usage Bias in Nucleic Acids Encoding Disease-Associated Intrinsically Disordered Proteins

孙灿壮, 冯永娥 368

ACTN3 基因 R577X 多态位点研究进展

Research Progress on R577X Polymorphism of ACTN3 Gene

沈丽媛, 王川均, 何震宇 378

外泌体非编码 RNA 在非小细胞肺癌中的研究进展

Research Progress of Exosomal Non-Coding RNA in Non-Small Cell Lung Cancer

范园, 桂海霞, 吴佳琦, 凌振航, 范晓航 386

前列腺癌的早期诊疗研究进展

Advances in Early Diagnosis and Treatment of Prostate Cancer

徐炜东, 杜剑飞, 杨健一, 赵庆, 罗振国 393

基于 CiteSpace 和 VOSviewer 实验室生物安全研究可视化分析

Visualization and Analysis of Laboratory Biosafety Studies Based on CiteSpace and VOSviewer

赵知, 吕美红, 柳权桂, 彭丹, 木本荣 401

1 例 Y-STR 突变的叔侄关系鉴定

Identification of an Uncle-Nephew Relationship with a Y-STR Mutation

赵相翠, 赵思颖, 吴俊蓉, 李佳珏 411